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REFERAT 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Info fra rektor 

Informasjonssak v/ rektor Pål Berg Halvorsen 

Oppfølgingssaker: 

1. Status Amfi 
Alle parter regner med at dispensasjonssøknaden skal gå gjennom, men det er en viss 

saksbehandlingstid. Lenke til oppdaterte tegningene her: https://arkitektgruppencubusas-

my.sharepoint.com/:f:/g/personal/martin_arkcubus_no/Em_NpjR_8KdKiZ0pW42kw6kB_YMfHtwxxqZlKxBzR-gNrw?e=TEi11F  
Trond kjenner saken godt og kan bistå. Det er blant annet gjort klart et brev til Etat for Bygg og 

Eiendom (EBE), som ikke sendt ennå. Rektor spør Svein Larsen i EBE om det finnes et 

saksnummer, for da er det enklere å søke opp saken og følge statusen videre. Trond tar også kontakt 

med EBE på vegne av FAU for å høre om framdriften.  

 

2. Status uteområde og gangvei 

Trond ga en rask innføring til disse sakene: For noen år siden ble en fysisk sperring i gangveien ned 

til Rekdalsveien fjernet. Tidligere rektor har i samarbeid med FAU forsøkt å få til en ny sikring på 

skolens område, men dette stoppet opp. FAU ønsker at denne saken tas opp igjen.  

 

3. Leksebevisst skole 2022 

Skolen har begynt å se på resultatene fra undersøkelsen. Det er delte meninger om ordningen. 

Mange uttrykker utfordringer rundt å gjøre arbeid hjemme når det er valgfritt, noen uttrykker at de 

skulle ønske barna hadde lekser, men andre rapporterer om mindre konfliktfylte ettermiddager ved 

at det ikke er lekser. 65% av foreldrene svarer at barna bruker mindre tid på hjemmearbeid nå, enn 

før. Noen etterspør mer info om hva leksebevisst skole innebærer og noen etterspør info om hva 

«pluss-gjengen» er (tidligere «leksehjelpen»). Skolen evaluerer konseptet leksebevisst skole utover 

våren og kommer eventuelt tilbake til både FAU og foreldregruppa med mer info til høsten.  

 

4. Foreldreundersøkelsen / elevundersøkelsen 2023 

Hovedtendensene er analysert i personalet og de går videre med å undersøke de mest interessante 

funnene. Skolen kommer blant annet til å bruke en undersøkelse som heter Spekter i dette arbeidet. 

Mobbing ligger bl.a. under gjennomsnittet for Bergen Kommune.  

  

Referat fra møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 19. februar 2024 kl. 19.00 – 21.00 Sted: Microsoft Teams 

Møteleder: Solveig W. Eriksen Referent: Torunn Rosenberg Aulie 

Innkalt 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen  

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Rektor Pål Berg Halvorsen 

Forfall: Bente Krakhellen, Henrikke Helland, Thao Dang Terfort, Kristine Eidesen, Karina Eltvik, 

Kine Risberg 

Vara:  

https://arkitektgruppencubusas-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/martin_arkcubus_no/Em_NpjR_8KdKiZ0pW42kw6kB_YMfHtwxxqZlKxBzR-gNrw?e=TEi11F
https://arkitektgruppencubusas-my.sharepoint.com/:f:/g/personal/martin_arkcubus_no/Em_NpjR_8KdKiZ0pW42kw6kB_YMfHtwxxqZlKxBzR-gNrw?e=TEi11F


            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

Rektor undersøker hva som er tillatt å dele med foresatte og FAU fra resultatene i 

foreldreundersøkelsen.  

 

5. Økonomisk bidrag fra FAU til skolen 

25 000,- til skolen som skal øremerkes og anvendes på hele elevmassen. Egen pott på kr. 2000,- til 

SFO. Rektor har innhenta personalets ønsker, men de har ikke konkludert ennå. Kommer tilbake 

med konkrete ønsker på neste møte, eller tidligere. Da sendes dette til FAU – lederen.   

 

6. Kvalitetsoppfølgingstema: elevmedvirkning 

Mulig formulering av problemstilling er «Hvordan ser elevmedvirkning ut for foreldre?»  

Skolen jobber videre med en eventuell undersøkelse til foreldrene før det presenteres for FAU.  

 

7. Annen informasjon fra rektor 

• Rektor har invitert FAU – lederen og nestlederen til et møte, fordi han ønsker en tettere 

dialog om skolens virksomhet og prioriteringer.   

• Det er behov for å fornye digitalt utstyr, og investeringene må nok fordeles over to år. Det 

gjelder blant annet digitale tavler og Chromebooks.  

• Rektor vil informere om prosjekt Kunstig Intelligens (KI) i skolen på neste FAU møte.  

• Inntak av nye førsteklassinger er i gang. Elevtallet anslås til å bli over 60. Rektor vil måtte 

avvise søknader om skoleplass for de som ikke tilhører skolekretsen fordi skolen er nær 

grensa for helseverngodkjenningen for uteområdet.    

8.  Økonomi 

Informasjonssak v/ Linda 

• Vi er i en prosess for å forlenge avtalen om å låse 100 000,- til sparekontoen vi har.  

• Tilskudd til avslutning 7. trinn 

Vi viderefører vedtaket fra FAU møtet 04.04.2022 om ordningen med kr 5000,- per 

gruppe/klasserom. I de tilfellene hvor gruppene er av veldig ulik størrelse eller med spesielle behov, 

kan vi endre tildelingen slik at den blir mest mulig rettferdig. Komitéen som arrangerer avslutningen 

for 7. trinn kan ta kontakt med FAU hvis de har ønske om at tildelingen gjøres annerledes. Vedtaket 

tas opp til evaluering ved behov. 

• Budsjett 17. mai 

FAU forutsetter måtehold og at man lager gode avtaler hvor man kan levere tilbake 

overskuddsinnkjøp. Et økonomisk overskudd må balanseres mot FAUs ønske om at aktivitetene 

skal være tilgjengelige for barn fra alle økonomiske lag i skolekretsen. 

 

9.  17. mai 2024 

Informasjonssak v/ Korina og Anne Mari 

Overføringsmøte holdt 5. februar med fjorårets komitéledere Kristine og Bente. Komiteen har 

planlagt flere møter utover våren, men mangler fremdeles en hovedansvarlig. Det er gunstig å 

avklare leder for 17. mai komiteen ved høstens foreldremøte.  

 



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

10.  Dato for Disco  

v/ alle 

 

12.-14. mars. Aktiviteter er lagt inn i Spond. Godta «din» dag og avslå de andre – evt. bytt dag. 

FAU – representantene kommuniserer med foreldrevaktene om tid og sted. Info om hvem det er 

ligger i Dropbox. Hvis det er for få vakter, må vi verve flere f.eks. via Facebooksidene til trinnene.  

 

Ansvarfordeling: 

 

             1.-2.trinn:  

• Hovedansvar, kjøkken, kiosk 1 + brannvakt mot kjøkkenet: Morten 

• Kasserer + sjekke antall billetter + sjekke branntavle: Kine 

• Musikkrom + være sist ut derfra ved brann: Eva 

• Kiosk 2 + brannvakt i trappa: Ina 

 

3.-5.trinn: 

• Hovedansvar, kjøkken, kiosk 1 + brannvakt mot kjøkkenet: Anne Mari 

• Kasserer + sjekke antall billetter + sjekke branntavle: Korina 

• Musikkrom + være sist ut derfra ved brann: Torunn 

• Kiosk 2 + brannvakt i trappa: Solveig 

 

6.-7.trinn: 

• Hovedansvar, kjøkken og kiosk 1 + brannvakt mot kjøkkenet: Trond (evt Kristine?) 

• Kasserer + sjekke antall billetter + sjekke branntavle: Linda 

• Musikkrom + være sist ut derfra ved brann: Hallgrim 

• Kiosk 2 + brannvakt i trappa: Kristine (evt. Trond?) 

 

 

             HUSK:  

• Hovedansvarlig gir beskjed til dørvaktene at de skal være først ut ved en evakuering. Stille 

barna opp på fotballbanen.  

• Georg forhører seg om Niklas kan være DJ.  

• Linda kommer innom alle tre dagene og instruerer kassereren, deler ut veksel ++.  

• Solveig gir beskjed til rektor om at han må varsle instruktørene fra Kulturskolen om at 

musikkrommet blir opptatt fra klokka 16.30 disse dagene. 

• Kristine eller Korina gir nøkkel videre til innkjøperne. Det er trolig tomt av det meste.  

• Datoen ble distribuert tidlig på Facebook, men vi sjekker at alle trinn er dekka. 

• Oppdatere gule instruksjonslapper: Kristine. 

 

 

11.  Foreldrekveld 

Informasjonssak v/ Eva og Kristine 

Georg har snakka med Marco Elsafadi og han vil gjerne være foredragsholder. Eva tar kontakt med 

Georg og jobber videre med saken. 

12.  Reviderte vedtekter 

Diskusjonssak v/ Solveig 

Vedtak: reviderte vedtekter godkjennes. De publiseres på skolens hjemmeside og arkiveres i 

Dropbox.  

 



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

13.  Eventuelt 

v/ alle 

• «Jentesnakk» 

Foreldre på 7. trinn har meldt inn en sak om «jentesnakk», et samtaletilbud i regi av skolen og 

skolehelsetjenesten. FAU – representantene på trinnet undersøker denne saken i foreldregruppa. De 

tar også kontakt med avdelingsleder på mellomtrinnet, Olav, slik at han kan ha foreldregruppas 

innspill når han følger opp saken. Vi tar eventuelt saken opp i FAU senere.  

 

• Gratisprisnsippet  

Det har kommet tilbakemeldinger fra foreldre om dette, men vi må undersøke mer. Vi noterer hvis 

vi hører eller opplever at noe er på kanten med gratisprinsippet og tar eventuelt opp saken igjen.  

 

Det ble avtalt et digitalt FAU – møte kun om discoen den 11. mars. Solveig sender ut invitasjon i 

Spond. 

 

 Godkjenning av referatet 

 

Referatet er godkjent på Spond 4. mars. 

 

Signatur:  

 

 


